

禱告的秘訣 – 耶穌親自教導的

背誦經文：你禱告的時候，要進你的內屋，關上門，禱告你在暗中的父；你父在暗中察看，必然報答你。(太 6:6)

1. 神的殿理當是禱告的殿 – 個人與教會都是如此

- 我必領他們到我的聖山，使他們在禱告我的殿中喜樂。他們的燔祭和平安祭，在我壇上必蒙悅納，因我的殿必稱為萬民禱告的殿。(賽 56:7)
- 15 耶穌進入聖殿，趕出殿裏做買賣的人，推倒兌換銀錢之人的桌子和賣鴿子之人的凳子… 17 便教訓他們說：「經上不是記著說：我的殿必稱為萬國禱告的殿嗎？你們倒使它 成為賊窩了。」

2. 真實的禱告，乃是：神與人在聖靈裡的相會與相交

- 你們親近 神，神就必親近你們。(雅 4:8)
- 那至高無上、永遠長存、名為聖者的如此說：「我住在至高至聖的所在，卻與心靈痛悔的謙卑人同住；要使謙卑的人心靈甦醒，使痛悔的人內心復甦。(賽 57:15)

3. 禱告的秘訣 – 耶穌親自教的

- 1) **要進你的內屋**：要發自內心，用心靈和誠實禱告
- 2) **要關上門**：除去一切紛亂的思想打岔
- 3) **禱告你在暗中的父**：要有對象 - 來到神面前
- 4) **你父在暗中察看，必然報答你**：真實的禱告必有回應、有事情發生

The Secrets of Prayer – Taught by Jesus Himself

Memorized Verse:

"But you, when you pray, go into your room, and when you have shut your door, pray to your Father who is in the secret place; and your Father who sees in secret will reward you openly." (Matthew 6:6)

1. God's House Should Be a House of Prayer – Both Individuals and Churches

- Even them I will bring to My holy mountain, and make them joyful in My house of prayer. Their burnt offerings and their sacrifices will be accepted on My altar; for My house shall be called a house of prayer for all nations. (Isaiah 56:7)
- Then Jesus went into the temple of God and drove out all those who bought and sold in the temple, and overturned the tables of the money changers and the seats of those who sold doves... And He said to them, 'It is written, "My house shall be called a house of prayer," but you have made it a "den of thieves."' (Matthew 21:12-13)

2. True Prayer is the Divine Encounter and Fellowship Between God and Man in the Holy Spirit

- Draw near to God and He will draw near to you. (James 4:8)
- For thus says the High and Lofty One who inhabits eternity, whose name is Holy: 'I dwell in the high and holy place, with him who has a contrite and humble spirit, to revive the spirit of the humble, and to revive the heart of the contrite ones.'(Isaiah 57:15)

3. The Secrets of Prayer – Taught by Jesus Himself

1. **Go into Your Room:** Pray from your heart, with spirit and truth.
2. **Shut the Door:** Remove all distracting thoughts.
3. **Pray to Your Father Who is in the Secret Place:** Have an audience – come before God.
4. **Your Father Who Sees in Secret Will Reward You Openly:** True prayer will receive God's response, and things will happen.